
Conclusies en afspraken

Van de vergadering van de commissie Maatschappelijke Ontwikkeling (MO)
van de Gemeente Oude IJsselstreek,

gehouden op donderdag 11 oktober om 21.00 uur in de DRU Cultuurfabriek te Ulft

Aanwezig: Ruben Driever, commissievoorzitter
Maaike Piscaer, commissiegriffier

---------
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Gerard Mientjes
Suzan Tuit
Elja Versteeg
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VVD
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Jos Sluiter
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Hayo Canter Cremers
Ine Woudstra
Jan Soentjens

College: Peter van de Wardt
Bert Kuster

Ambtelijk: Thomas Beke (programmamanager)
Deborah de Wit
Ron Mestrom

Afwezig met afmelding: Cecile Helmink (VVD)
Miranda Steentjes (Lokaal Belang)

Afwezig zonder afmelding: -  



Onderwerp
Aard bespreking

Opening en mededelingen

Afmelding Cecile Helmink en Miranda Steentjes

Onderwerp
Aard bespreking

Vaststellen agenda
Besluitvorming
De commissie stemt in met het voorstel van wethouder Bert Kuster om van het 
agendapunt 0.5B een apart agendapunt te maken. Dit agendapunt zal als eerste 
worden besproken.

Sylvia Stuivenberg (CDA) doet een ordevoorstel om agendapunt 2 
‘rentetarieven Stadsbank Oost Nederland’ door te schuiven naar de 
begrotingscommissievergadering MO van donderdag 1 november. De 
woordvoerders van de fracties zullen vooraf een bilateraal gesprek inplannen 
om deze commissievergadering voor te bereiden. De commissie stemt in met dit 
voorstel.

Ton Menke (PvdA) doet een ordevoorstel om de stukken aangaande de 
bestuursopdracht aan Laborijn welke geagendeerd zijn bij agendapunt 0.5B 
door te schuiven naar een volgende commissievergadering. Wethouder Peter 
van de Wardt geeft aan dat de bestuursopdracht momenteel al door Laborijn 
wordt uitgewerkt. Eind november zal de uitwerking van deze opdracht 
waarschijnlijk ook richting de raden worden gezonden. De wethouder geeft het 
advies de bestuursopdracht tegelijk met de uitwerking in de commissie te 
bespreken. De commissie stemt hiermee in. Sylvia Stuivenberg (CDA) geeft aan 
bij agendapunt 0.5B alleen een terugkoppeling te geven van de raadswerkgroep 
Laborijn.  

Onderwerp
Aard bespreking

Vaststellen lijst conclusies en afspraken vorige vergaderingen 
Besluitvorming
Het verslag is ongewijzigd vastgesteld. 

Gerard Mientjes (SP) refereert aan de opmerking van wethouder Peter van de 
Wardt bij het agendapunt ‘externe vertegenwoordigingen en actuele 
portefeuillezaken’ over de toelichting op de memo ‘tekorten in het sociaal 
domein’. De heer Mientjes informeert bij de wethouder wanneer de commissie 
deze analyse van de tekorten kan verwachten. Wethouder Peter van de Wardt 
geeft aan dat dit in de commissie van november zal gebeuren. 

Sylvia van Londen (PvdA) vraagt naar de stand van zaken omtrent de  
toezegging omtrent de rapportage buurtsportcoaches. Wethouder Bert Kuster 
geeft aan dat hier momenteel aan gewerkt wordt (o.a. marktconsultaties) en dat 
deze na de begrotingsbehandeling richting de commissie komt. Op verzoek van 
de commissie zal worden uitgezocht of dit mogelijk ook voor de 
begrotingsbehandeling kan. 

Onderwerp
Aard bespreking

Vaststellen lijst bestuurlijke toezeggingen en actuele moties 
Besluitvorming
De lijst is besproken en aangepast

Bestuurlijke toezeggingen
2. Wethouder Bert Kuster geeft aan dat er een memo over de adviesraad 
Sociaal Domein naar de raad zal worden gestuurd. 
5. Wethouder Peter van de Wardt geeft aan dat de beantwoording op deze 
vragen reeds naar de raad is toegestuurd. De toezegging wordt afgevoerd.  



Moties
3. Gerard Mientjes (SP) informeert naar de stand van zaken memo. Wethouder 
Peter van de Wardt geeft aan dat er tijdens de commissie van 20-9-2018 door 
middel van een presentatie de commissie over de laatste stand van zaken is 
geïnformeerd. Gerard Mientjes (SP) geeft aan in de fractie te moeten 
overleggen of dit afdoende is. Voorstel is de toezegging tot die tijd te laten 
staan.

Onderwerp
Aard bespreking

Alfahulpen
Informatieve beraadslaging

Er wordt een presentatie gehouden door Deborah de Wit.

Wethouder Bert Kuster kondigt aan dat er na afloop van de commissie een 
memo ‘Tarieven huishoudelijke hulp’ naar de raad zal worden gestuurd. 

Jan Soentjens (D66) stelt voor om in gesprek te gaan met de FNV over de 
ingezonden brief. Bij dit gesprek schuiven naast de FNV bij voorkeur een 
delegatie namens de commissie MO en de portefeuillehouder aan. Gezien het 
feit dat Wethouder Bert Kuster al meerdere malen met de FNV om tafel heeft 
gezeten, geeft hij aan dat er iemand anders vanuit de ambtelijke organisatie bij 
dit gesprek aanwezig zal zijn. De commissie stemt in met dit voorstel.  

De agendering van dit gesprek zal lopen via de agendacommissie. 

Toezeggingen:
1. Wethouder Bert Kuster zegt toe voor de volgende commissie MO in 

november (nogmaals) de memo met de tariefberekening lonen 
alfahulpen naar de raad te sturen. 

2. Wethouder Bert Kuster zegt toe de commissie MO een verslag te sturen 
van zijn gesprek met de delegatie van de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport.

Onderwerp
Aard bespreking

Uitvoeringsregels subsidie - maatschappelijke effecten
Informatieve beraadslaging

De portefeuillehouder wil de commissie informeren over de vastgestelde 
uitvoeringsregels aan de hand van een presentatie. De presentatie wordt 
gegeven door Ron Mestrom.

Onderwerp
Aard bespreking

Rentetarieven Stadsbank Oost Nederland
politieke beraadslaging

Doorgeschoven naar de commissievergadering van 1 november 2018.
De woordvoerders uit de verschillende fracties zullen voorafgaand aan deze 
bespreking een afspraak inplannen.

Onderwerp
Aard bespreking

Externe vertegenwoordigingen en actuele portefeuillezaken 
Open gesprek
Sylvia Stuivenberg geeft een terugkoppeling van de raadswerkgroep Laborijn 
van 26 september 2018. 

Peter van de Wardt kondigt aan dat er na afloop van de commissie een memo 
‘BUIG budgetten’ naar de raad zal worden verstuurd. 



Onderwerp
Aard bespreking

Overige onderwerpen ter bespreking 
Open gesprek
De voorzitter meldt dat de commissie een aanbod heeft gekregen voor een 
training/workshop ‘Hoe kom je als raad in positie in het sociaal domein’. De 
commissie geeft aan graag nadere informatie te willen over de inhoud en 
kosten van deze training. Deze informatie zal worden opgevraagd.  

Onderwerp
Aard bespreking

Rondvraag 
Open gesprek
Er zijn geen vragen aangemeld voor de rondvraag

Sluiting: 

Aldus vastgesteld door de commissie Maatschappelijke Ontwikkeling (MO) in zijn openbare 
vergadering van 22 november 2018

de commissiegriffier de voorzitter

Maaike Piscaer Ruben Driever


